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REPORT NUMBER: IA 22-001 
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SUBJECT(S) NAME: 

INVESTIGATING OFFICER: 

BASIS FOR INVESTIGATION: 

February 22-23, 2022 

February 22, 2022 

Deputy Jeffrey McClafferty, #9440 

Sergeant Ben Gordon, #77 44 

On February 22, 2022, Daytona Beach Police responded to a motor vehicle accident 

(#P220532553) at 1851 LPGA Boulevard, Daytona Beach. The accident was reported to be a 

motor vehicle versus a pedestrian crash at that location. According to the reporting party, the two 

subjects who were involved in the accident were in an altercation. Daytona Beach Police officers 

arrived on-scene at 2333 hours and were unable locate anyone involved. 

On February 23, 2022, at 0047 hours, Daytona Beach Police Department received an additional 

call at 1851 LPGA Boulevard, Daytona Beach, in reference to an alleged battery. The reporting 

party was  and her boyfriend, Deputy Jeffrey McClafferty, was the alleged suspect. 

According to  she and Deputy McClafferty currently lived together as a family unit and 

have been together for approximately three to four years. 

 provided the following information to law enforcement officers who arrived at the 

incident location.  alleged she was involved in a verbal disturbance with Deputy 

McClafferty as the two were returning to their residence located at  

, Daytona Beach. Deputy McClafferty was driving the vehicle and the two were 

traveling in Deputy McClafferty's Nissan Titan pick-up truck. Upon arrival, the incident escalated, 

at which point Deputy McClafferty threw a soda drink at   responded by throwing 

leftover food back at Deputy McClafferty, who was still inside the vehicle. After  threw 
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the food at Deputy McClafferty, he quickly accelerated his vehicle, causing the vehicle door to 

close on  This resulted in  being knocked to the ground. 

 then contacted law enforcement to report the incident. After the investigation conducted 

by the Daytona Beach Police Department was completed, Deputy McClafferty was arrested and 

charged with simple battery ( domestic violence). 

OFFENSES: 

GO-026-02.IV.B.3 - Any other conduct or action, on-duty or off-duty, of such seriousness that 

disciplinary action is considered warranted. 

GO-026-02.IV.F.4 - Misdemeanors Injurious to VSO - VSO personnel shall adhere to all 

federal, state and local laws and shall not commit any act or crime defined as a misdemeanor, first 

or second degree, whether chargeable or not, which brings discredit upon the VSO or otherwise 

impairs the operation and efficiency of the VSO or which is likely to impair the ability of personnel 

concerned to perform assigned duties. 

GO-026-02.IV.F.6 - Criminal or Illegal Conduct- Regardless of the filing of criminal charges, 

or lack thereof, or the absence of a criminal conviction, criminal or illegal conduct that interferes 

with effective job performance or has an adverse effect on the VSO is prohibited. 

INVESTIGATION: 

On February 23, 2022, Chief Deputy Joseph Gallagher assigned the above incident to the Internal 

Affairs Unit. This report details the Internal Affairs investigation conducted by Sergeant Ben 

Gordon. 

Sergeant Gordon obtained and reviewed the Daytona Beach Police Department report authored 

under case number 220003077. In the report completed,  is referred to as V-1, 

Deputy Jeffery McClafferty is referred to as D-1, and Kelly Beveridge is referred to as W-1. 

Officer Wagner documented the following excerpts in DBPD 220003077: 

"On February 23, 2022, at approximately 0051 hours, Officer Wagner was dispatched to 1851 

LPGA Blvd #2306/or a battery. Officer Wagner arrived on the scene at approximately 0103 hours 

and contacted V-1 in the residence. Officer Wagner positively identified V-1 via her Tennessee­

issued Driver's license." 

Officer Wagner then detailed  statement to law enforcement about what took place: 

Page 2 of22 



"V-1 stated that she was involved in a verbal argument with D-1 in D-1 's 2010 Black Nissan 
Pickup. V-1 stated the argument was over her family. When they arrived at the residence, V-1 was 

getting out of the vehicle and D-1 threw V-1 's cup of soda at her. V-1 stated the cup hit her and 
the contents splashed all over her. V-1 stated after D-1 threw the cup at her she threw a to-go box 
of food at D-1. V-1 stated D-1 then revved his engine causing his tires to spin and then took off at 
a high rate of speed. When the truck sped off it caused the passenger side door to close on V-1. V­

J fell back onto the pavement and hit the back of her head. V-1 stated her neighbor came out and 
saw her laying on the ground. V-1 informed Officer Wagner that D-1 is a Patrol Deputy for Volusia 
County Sheriffs Office." 

In regards to  well-being Officer Wagner detailed: 

"V-1 was offered medical treatment and refused. Officer Wagner did not observe any marks, 
scratches, or bruises on V-1. " Officer Wagner offered V-1 all appropriate domestic violence 
paperwork and V-1 refused all of it. Officer Wagner offered V-1 access to the shelter and she 

refused." 

Daytona Beach Police Officers then contacted Kelly Beveridge about the incident. The following 
was documented about the contact made with Beveridge: 

"W-1 stated she heard the commotion outside and went downstairs into the parking lot. W-1 stated 
she did not see what happened but saw V-1 laying on the ground." 

While Daytona Beach Police Officers were conducting their investigation, Deputy McClafferty 
arrived at the incident location. Sergeant Gordon noted the following about their interaction: 

"While Officers were on scene D-1 pulled into the parking lot in his vehicle. Officers contacted D­

J at the vehicle and informed him a domestic battery investigation was being conducted. D-1 
stated, "Well, I bet you are." D-1 was asked for his last name. D-1 stated, "Why." As Officers 
attempted to explain they were conducting an investigation D-1 stated, "come on, I'm not playing 
this fucking game." D-1 was detained at this time and advised of Miranda by Officer Fletcher. D­

J stated he understood his rights and wished to speak with officers on the scene. D-1 was asked 
what happened earlier he stated, "When." Officers stated let's start with when you got back from 
the bar. D-1 stated, "What Bar." D-1 was asked what happened in this parking lot. D-1 stated, 
"Nothing happened in the parking lot. Nothing at all." D-1 paused for a few seconds and then 

stated, "I pulled up here. She got out of the car. She threw food in my face. I got out of the car. My 
neighbors came down and hung out. "Sgt. Booth started to speak with D-1 about the incident and 
D-1 stated, "Nothing happened." D-1 was asked if his story was "nothing happened." D-1 stated, 

"Nothing Happened." D-1 was placed in the back of a patrol vehicle at this time." 
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Volusia Sheriffs Office Watch Commander Lieutenant Tatum was notified of the incident due to 

Deputy McClafferty's involvement. Lieutenant Tatum responded to the location and placed Deputy 

McClafferty on administrative leave. Lieutenant Tatum collected all pertinent VSO equipment. 

On February 23, 2022, Lieutenant Shivers and Sergeant Calkins served Deputy McClafferty with 

a Notice of Internal Investigation. Deputy McClafferty signed formal documentation 

acknowledging his receipt of the provided documents. Deputy McClafferty was also given a copy 

of his Florida Law Enforcement Officer's Bill of Rights. Additionally, Deputy McClafferty was 

notified the administrative investigation would be tolled until the criminal case was completed. 

On March 8, 2022, Sergeant Gordon observed the Assistant State Attorney of the Seventh Judicial 

Circuit filed a "no information or intent not to prosecute" concerning Deputy McClafferty's 

criminal case. Internal Affairs notified Deputy McClaff erty that his administrative investigation 

was un-tolled. 

On March 9, 2022, Sergeant Gordon spoke with Assistant State Attorney (ASA) Simonsen about 

the criminal case. ASA Simonsen provided Sergeant Gordon a shortlist detailing the grounds for 

her announcement of no information: 

-  spoke with ASA Simonsen and stated she no longer wished to pursue criminal 

charges against Deputy McClafferty. 

- There was no physical evidence to sustain proof beyond a reasonable doubt. 

- During the incident, it was evident both parties were inebriated. 

- The witness in the case did not witness the actual incident and only observed what occurred 

after the alleged battery occurred. 

ASA Simonsen also explained that  wished to dissolve the no-contact order for her safety. 

Sergeant Gordon contacted Kelly Beveridge, who was a witness to the incident by the Daytona 

Beach Police Department report. Beveridge made clear she did not wish to participate in the 

administrative investigation. 

On March 9, 2022, Sergeant Gordon received an unsolicited phone call from Xavier Richardson. 

Richardson told Sergeant Gordon he witnessed what occurred after the alleged battery and would 

be willing to provide a statement. 

On March 31, 2022, Sergeant Gordon attempted to contact the reporting party for the motor vehicle 

accident involving a pedestrian (#P220532553). The unknown reporting party reported the 

incident approximately thirty minutes before  called in to report the battery complaint. 
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Sergeant Gordon called the phone number provided and left a message requesting assistance with 

the investigation; however, Sergeant Gordon established no contact. A search of available law 

enforcement databases did not identify information based on the phone number provided. 

An unknown person posted a video of the incident on the social media Instagram account: 

"whatsshadyindaytona_386." A summary of the video is as follows: 

The video starts with  lying on the pavement in the parking lot and Deputy McClafferty 

driving away in his pick-up truck.  lies on the pavement for approximately twenty seconds 

and struggles to get to her feet. When  begins to walk, she is noticeably unbalanced and 

appears disoriented. Two subjects, later identified as Richardson and Deputy McClafferty, are seen 

checking on  and Deputy McClafferty collect items on the ground nearby, and 

 begins to yell expletives at Deputy McClafferty. The video ends with  walking 

toward Richardson and Deputy McClafferty walking in the opposite direction. 

Interview with Xavier Richardson 

On March 10, 2022, at approximately 1232 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with Xavier Richardson. Sergeant Gordon interviewed 1851 LPGA Boulevard 

Apartment 203, Daytona Beach. Xavier Richardson, Sergeant Gordon, and Lieutenant Shivers 

were present for the interview. Below is a synopsis of the audio-recorded interview: 

Richardson started by stating he has no prior relationship with neither Deputy Mcclafferty nor 

 Additionally, he has not spoken with either party since the incident occurred. 

Richardson stated how he became a witness to the incident: "Ok, well I was sitting on the couch. 

Heard get the fuck out of my face. I don't know if it was from the woman or the male because it 

was outside. So then my girlfriend asked is that the tv? I'm like no, she comes outside she says 

somebody on the ground, but as that's going on we hear a car like skirt off comes around, parks. 

A male figure gets out of the car, he's walking up I'm talking to the woman the woman actually 

gets up off the ground by the time I get downstairs. So I asked her if she's fine she's like yes, she 

grabs her purse. My girlfriend comes downstairs. They go to talking, my girlfriend brings her 

upstairs lets her pet her animals. Me and the guy me and him are standing outside we 're talking. 

He's just like she's drunk and she, but before she walked inside of the house she kept saying that 

the male was on probation. I don't know if it was for like criminal or whatnot but I knew from 

seeing him before that he was a Sheriff but I knew from the way she was talking she was 

antagonizing him and being like you know how would I, like aggressive towards him because I see 

he wasn't the aggressor so me and him kept talking and whatnot and then I just pretty much told 

him I said well she's upstairs I don't know what you're gonna do if you're gonna stay." 
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Richardson said, "She was drunk," when speaking about  behavior. Richardson 

continued and said, "She was stumbling like she was drunk, and when she was talking to me, 

slurred like she was drunk. " 

When Richardson contacted  he said, "She fell, and then she was just laying there. And 

then I came up and was like, are you ok, and the first thing you tell me is I'm fine, I'm ok, and you 

grab your purse. Oh yeah, your girlfriend has the dogs, and yeah. Then she came down. Then they 

came up here. They was up here probably like two seconds and like she said she literally said the 

girl probably in here two seconds, didn't say Nothing all she did was pet the dogs and she said ok 

yeah I'm fixing to go. But my girlfriend seen her in the light. Her clothes weren't wet." 

Sergeant Gordon asked Richardson if he observed any injuries on  person. Richardson 

explained he did not see any injury to  Richardson believed  was uninjured during 

the incident because "She got up and grabbed her purse and walked upstairs. " 

When explicitly asked if he observed any liquid on  clothes, Richardson said, "No, sir." 

While Richardson and  spoke, Richardson said  did not mention any act of 

violence, nor mention anything about Deputy McClafferty throwing a drink at her. 

Richardson believed  was the primary aggressor due to several factors during the incident. 

According to Richardson,  called Deputy McClafferty a "dumb mother fucker" and 

taunted Deputy McClafferty several times to escalate the situation. He further added, ''All I can 

say is she seemed like she really was trying to get him [Deputy McClafferty] to either hit her or 

do something. " 

Richardson recalled  mentioning to him that Deputy McClafferty was on probation. 

Sergeant Gordon asked Richardson if he felt  was attempting to get Deputy McClaff erty 

in trouble with his job, to which he stated: "I can say she wasn't trying to like, she wouldn't say 

"Oh I don't want you to have your job." Nothing like that. But she, when you, when someone's 

referencing you're on probation, and you're doing something, I know what that means like ... I could 

get you in trouble. I could do whatever I wanna do to you. I don't know _if she's gonna do it, but I 

know what that means." 

Sergeant Gordon asked Richardson about his interaction with Deputy McClaff erty and if Deputy 

McClafferty was intoxicated. Richardson explained, "I couldn't say he was, but I could, I can say 

he, he probably was ... He had something to drink." 
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While speaking to Deputy McClafferty, Richardson commented, "I could tell that he was the one 

that was trying to like, how would I say it, like make the altercation dismal. Like make it smaller 

than what it is. And like, like get her inside make sure she's good, and then he was gonna go about 

his business." 

Additionally, Richardson recalled, "He just said she was drunk. She was saying a lot of crazy shit 

to him, and he was just pretty much trying to get her inside. But, I could tell that this isn't the first 

time. It probably happened by her getting drunk and them getting in an argument and stuff like 

that. But I could tell that he wasn't trying to like be on what she was on." 

Richardson then commented on the video that the unknown person posted on the Instagram 

account "whatsshaddyindaytona _386:" 

''All I'm saying is I know for a fact with that video and that right there it looked like he did 

something but from my point of view all he did was got away. That's like if, if I was probably trying 

to throw something at your car or if I'm standing at your door window and I'm yanking at you or 

something like that he just got away from you. And parked his car because he don't know what 

you're fixing to do but he's gonna make sure you're ok because you fell." 

Richardson continued and explained he believed  either fell out of the vehicle or held onto 

it due to her level of intoxication. 

Detectives asked Richardson if he witnessed any behavior that warranted Deputy McClafferty's 

arrest, to which he responded, "No. He shouldn't have been arrested." 

Richardson concluded, "I don't think he really, he didn't do anything to like for this to be for him 

to like be in this situation he is in. I feel like it was blown way out of proportion because she was 

intoxicated. " 

Interview with  

On March 10, 2022, at approximately 1307 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with . Sergeant Gordon interviewed  at 1851 LPGA Boulevard 

 Daytona Beach. , Sergeant Gordon, and Lieutenant Shivers were 

present for the interview. Below is a synopsis of the audio-recorded interview: 

According to  before the incident in the parking lot, she commented, "We were out 

drinking." When they arrived at their apartment,  said, "He [Deputy McClafferty] was 

being an asshole because he was drunk, and he wanted me to get out of the truck, so I got out of 

the truck. Then he's like he said "Take your Diet Coke." I had like a Diet Coke like in a, in a glass 
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and he took it and then he threw it on me. So I had a to-go box and threw it back at him into the 

truck and then he like, I was like standing in between the door and the like you know the door is 

open and I'm like standing here, and he like squealed his tires and like peeled off and slammed on 

his brakes and the door knocked me on the ground so .... " 

 described the incident stating Deputy McClafferty's actions caused her to fall. Detectives 

specifically asked  how Deputy McClafferty's efforts (driving forward while outside the 

vehicle) knocked her to the ground.  responded, "I may have been holding onto the door. 

I don't remember like totally. But I mean I know that I ended up on the ground." 

According to  two neighbors witnessed the incident (Xavier Richardson and Kelly 

Beveridge) who checked on her. Additionally, Deputy McClafferty parked his pick-up truck and 

came to check on her.  said she spoke with them briefly and then stated, "So I went up to 

their apartment, the girl's apartment. And she [Beveridge] was like, "I think you should just at 

least like call," so I called non-emergency, and I was like, "Hey like I'm ok but like you know two 

other people have called and said that you guys were like you know concerned or whatever about 

finding somebody so here I am, hi. "you know. " 

It should be noted that Sergeant Gordon obtained the 911-recorded phone call placed by  

when she reported the incident. During the 911 call,  explained, "/ just want to call and 

report about uh not a maybe a domestic violence I don't know." and, "He's drunk, Um, he's a 

deputy. He hit me with his door, and I fell down. " 

In addition,  stated in the call, "It is what it is. I am not trying to get him in trouble; it just 

needs to be documented." During the call,  said, "He [Deputy McClafferty] squealed his 

tires and like sped off knocked me on the ground. " 

Detectives asked  about the possibility of visible liquid being observed on her clothing 

due to the battery. Detectives explained that the officers who spoke with her did not see fluid on 

her clothing during the investigation. These questions were asked specifically because, in an earlier 

statement,  described the volume of liquid on her clothing as, "It was just all over 

me. "Detectives asked  if there would be any reason that officers did not observe her wet 

clothing, and  replied, "I know I had Diet Coke spilled on me. Like, I know that I'm not 

lying about that, that's fine. Like I said I don't want anybody to get in trouble. Like obviously, I 

don't want the criminal like L I dropped all of that like ... " 

Detectives asked the follow-up question about why she wrote a sworn statement that she wished 

to pursue charges that night, and  responded, "I was, I was drinking I was upset. I'm a 

female ... ! was on my period." 
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 said Deputy McClafferty then left the area and headed to an unknown destination. After 

Deputy McClafferty left, she said they began to exchange text messages. Sergeant Gordon asked 

to obtain a copy of those messages; however,  advised she had since deleted them.  

explained the messages revolved around Deputy McClafferty asking her to gather her belongings 

and leave the apartment. 

Detectives asked  if she was in a relationship with Deputy McClafferty, to which she 

said, "No, I don't, I mean, I don't think it's been like super like thrown out there I don't know that 

it'll be finalized until you know I move away." According to  they lived together since 

Deputy McClafferty's court case had been resolved.  said she planned to move back to 

Chattanooga to pursue a career. 

Detectives asked  if she believed Deputy McClafferty deserved to go to jail for his actions, 

and  replied, "/ do. " 

Near the interview's conclusion,  stated she had previously been involved in a domestic 

violence incident while they lived in Chattanooga, Tennessee.  said, "There was I mean 

there was an incident that we both almost went to jail in Chattanooga. Like I don't know if you 

guys are aware of that. Yeah I mean. There was warrants taken out on both of us because 

he slammed me against the fucking dashboard of my truck and I had a knot on my face. And then 

he dropped me off at home, went down to the bar and my dad called and then Chattanooga came 

up and they were talking to me and they're like, oh yeah, so then they went down to the bar talking 

to him. And he said "Oh she hit me" and this and that so they couldn't get anything, you know, 

that wasn't conflicting. And so they took warrants out on both of us and that was right before we 

moved here. We never got arrested. So there were warrants taken out. Hampton County called and 

said hey you guys, and they know me, hey you and have warrants or whatever and so I went to, no 

I went I left work and went straight to an attorney and it was first like we went like first appearance 

the next morning and we never had to go because they just recalled the warrants. Does that make 

sense?" 

According to  this occurred in June of 2021, and she and Deputy McClafferty had the 

records expunged.  provided the expungement paperwork about the case. While 

referencing the incident,  referred to it as "bullshit." 

Interview with Sergeant Jason Turner 

On March 16, 2022, at approximately 1930 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with Sergeant Jason Turner. Sergeant Gordon interviewed Sergeant Turner at 123 West 

Indiana A venue, De Land, at the Sheriffs Office Administration Building. Present for the interview 
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was Sergeant Jason Turner, Sergeant Gordon, and Sergeant Calkins. Below is a synopsis of the 

audio-recorded interview: 

Sergeant Turner advised he was working on February 23, 2022, as the District 3 North patrol 

sergeant when the Watch Commander notified him of an incident. According to Sergeant Turner, 

Lieutenant Tatum called him about a deputy involved in a possible domestic violence incident 

investigated by Daytona Beach Police Department. Sergeant Turner said Lieutenant Tatum asked 

him to respond to the incident location with him. 

Upon arrival, Sergeant Turner began to collect Deputy McClafferty's department-issued gear at 

the direction of Lieutenant Tatum. While collecting Deputy McClafferty's items, Sergeant Turner 

recalled  "was highly intoxicated. " Sergeant Turner based this determination by saying, "I 

could smell a strong odor. Her speech was slurred. She was kind of emotional then just not 

emotional, slurring her words. "During this time, Sergeant Turner could not recall anything 

expressly stated by  

Sergeant Gordon asked Sergeant Turner if he ever made contact with Deputy McClafferty during 

the investigation, to which he stated, "I did not. " 

Sergeant Turner had no further information to provide about the incident. 

Interview with Lieutenant Tom Tatum 

On March 16, 2022, at approximately 2008 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with Lieutenant Tatum. Sergeant Gordon interviewed Lieutenant Tatum at 123 West 

Indiana A venue, De Land, at the Sheriffs Office Administration Building. Present for the interview 

was Lieutenant Tatum, Sergeant Gordon, and Sergeant Calkins. Below is a synopsis of the audio­

recorded interview: 

Lieutenant Tatum stated he was working on February 23, 2022, as the night shift watch commander 

when Central Dispatch notified him of a possible battery incident involving a deputy. Given the 

circumstances, Lieutenant Tatum headed towards the calls. Lieutenant Conde with the Daytona 

Beach Police Department later contacted him and gave him an update about the incident. 

Lieutenant Tatum said, "I just kind of touched base with them said, hey, you know I'm working 

tonight, so keep me updated on what's going on; I'm gonna let you guys do your investigation. I'm 

gonna stay out of it, so whenever you guys come in contact with him and have a conclusion, just 

let me know, hit me up." Later, Lieutenant Tatum explained, "I heard confirmation that they made 

an arrest, and then I got a phone call saying yeah we've got him here, and so I started enroute. " 
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When Lieutenant Tatum arrived at the scene, he contacted Deputy McClafferty, who was already 

in the backseat of a marked Daytona Beach patrol vehicle. During the conversation, Lieutenant 

Tatum advised, "So I identified myself to him, and he said yeah, I know who you are. And I told 

him the reason I was there, and he understood, and so I asked him where his patrol car was if he 

had a patrol car, and he said yeah, it's in the parking lot. I'm like, well, this is a huge parking lot. 

Can you tell me where it is? He goes yeah, it's over there. So basically, wanted to see what he had, 

you know I told him the reason I was there and that if he had a patrol car if he had his duty weapon 

upstairs if he had a rifle, I needed to know that. So he answered all those questions. He didn't have 

a rifle, told me where everything was, and his girlfriend had the keys upstairs in the apartment. So 

that was a short conversation with him. Went upstairs and retrieved his gun belt, gun, magazines. 

The girl was, the girlfriend was handing me stuff left and right, so I think we took his vest, ID card, 

all the pertinent equipment that should actually come back with us. " 

Lieutenant Tatum contacted his chain of command and received direction to place Deputy 

McClafferty on administrative leave. Lieutenant Tatum then "spoke to Deputy McClafferty again 

and advised him you're being placed on administrative leave till further notice." 

During the interview, Detectives asked Lieutenant Tatum about Deputy McClafferty's demeanor 

and any observable impairments during his contact. Lieutenant Tatum commented, "So I was too 

far away to smell any alcohol on his breath. He appeared to be somewhat disheveled sitting in the 

patrol car. I wanna say maybe he had some kind of food or some stain on his shirt. Didn't appear 

to be slurring too bad from his speech, but he just really just conversation was very short. " 

While speaking about McClafferty's behavior, Lieutenant Tatum said, "He had a little bit of an 

attitude about where he parked the car, but I mean nothing major." 

Detectives asked Lieutenant Tatum about his conversation with  and her demeanor during 

the investigation. Lieutenant explained, "I mean, she had obvious signs of impairment. You know 

she was pretty high strung I would call it. So during my conversation with her I explained to her 

why we were there and she invited us inside and started gathering all of his stuff and she actually 

tried to hand me his inner duty belt the Velcro belt and she like stuck it up like almost in my face 

and I'm like, kind of was like whoa hey you know settle down here. And then she goes oh I'm sorry, 

she starts stroking my beard. And I just had to tell her step back you know just you know settle 

down. She just seemed like she was like overly aggressive and that's the impression that I got with 

her." 

It should be noted while reviewing Sergeant Turner's body-worn camera footage; Sergeant Gordon 

observed  giving Lieutenant Tatum Deputy McClafferty's issued equipment. During the 

encounter,  states, "Well he's going to be terminated for sure" and, "You play stupid games 

you win stupid fucking prizes." While doing so,  almost strikes Lieutenant Tatum's face 
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with a strap while handing over Deputy McClafferty's vest.  then reached up to stroke the 

left side of Lieutenant Tatum's face with her hand in a "petting" motion. Lieutenant Tatum defused 

the situation by moving his head away and said, "Let's just take it easy ok?"  immediately 

became upset with Lieutenant Tatum as she began staring directly at him, making hand gestures 

indicating her displeasure. 

Sergeant Gordon asked Lieutenant Tatum if  made any comments about Deputy 

McClafferty's job. Lieutenant Tatum said, "If she did I don't recall her saying anything about 

that. "While speaking to  she did not mention any injuries, and Lieutenant Tatum did not 

observe any sign of moisture on her clothing. 

Lieutenant Tatum briefly spoke with Sergeant Booth with Daytona Beach Police Department about 

what took place. According to Sergeant Booth, Deputy McClafferty threw a drink at  

which resulted in Deputy McClafferty's arrest for Domestic Violence Simple Battery. 

Lieutenant Tatum then authored memo 053M0012.22, which he forwarded through the chain of 

command, placing Deputy McClafferty on administrative leave. 

Interview with Officer Aurian Fletcher 

On March 30, 2022, at approximately 2008 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with Officer Aurian Fletcher. Sergeant Gordon interviewed Officer Fletcher at 129 Valor 

Boulevard, Daytona Beach, at the Daytona Beach Police Department. Officer Fletcher, Sergeant 

Gordon, and Sergeant Calkins were present for the interview. Below is a synopsis of the audio­

recorded interview: 

On February 23, 2022, Officer Fletcher worked as a patrol officer with the Daytona Beach Police 

Department. He responded to a battery complaint at 1851 LPGA Boulevard and observed one-half 

of the disturbance was a deputy with the Volusia Sheriffs Office. 

Officer Fletcher recalled the following information "We were dispatched to a disturbance 

involving a male and a female out in the parking lot. A neighbor called it in saying that they heard 

screaming outside and a female say, screaming I can't recall exactly what they were screaming at 

the time or exactly what that witness called out or said. But saying something along the lines of 

help out in the parking lot. And when they looked out the window, they observed a female on the 

ground and you know a squealing of a tire of some vehicle. As we got on-scene we made contact, 

we attempted to locate any subjects for the altercation and we ended up finding the victim in the 

case, do not recall her name. " 
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Officer Fletcher contacted  who provided a statement about what occurred. Officer 

Fletcher explained, "She [  said that her boyfriend and her were in an argument in the 

parking lot. As she was getting out, she threw a cup in the car. There was some kind of cup, a 

battery with a cup. " 

While speaking to  about the incident, Officer Fletcher believed she was intoxicated. 

Officer Fletcher did not observe any injuries on her person, nor did she complain of harm to him. 

Officer Fletcher said he could not see any signs of liquid on  clothing due to her black 

outfit. 

During the investigation into the incident, Deputy McClafferty arrived at the location of the 

incident. Officer Fletcher contacted Deputy McClafferty, who had just exited his vehicle. 

According to Officer Fletcher, Deputy Mcclafferty appeared intoxicated and said, "He wasn't 

truly himself as far as you know, he basically how he came up that he was a deputy is you know 

he said that I do your job and of course went further into it and found out that yeah he's a deputy 

sheriff." Officer Fletcher said, "I started talking to him trying to do an investigation for the bat, 

the reported battery. " 

Officer Fletcher said, "Speaking with him, it was like trying to get, pulling teeth, to be 

honest. " Officer Fletcher said Deputy McClaff erty did not comment further on what occurred 

between  and himself. 

Officer Fletcher explained Deputy McClafferty was arrested due to the battery complaint provided 

by  coupled with Deputy McClafferty not providing a statement on the matter. 

Interview with Officer Sean Wagner 

On March 30, 2022, at approximately 2115 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with Officer Sean Wagner. Sergeant Gordon interviewed Officer Wagner at 129 Valor 

Boulevard, Daytona Beach, at the Daytona Beach Police Department. Officer Wagner, Sergeant 

Gordon, and Sergeant Calkins were present for the interview. Below is a synopsis of the audio­

recorded interview: 

Officer Wagner started by saying he was working the night of the incident, which was February 

23, 2022. 

Officer Wagner provided insight into the first call received from 1851 LPGA Boulevard, Daytona 

Beach, which came out as a possible motor vehicle accident. Officer Wagner said, "Earlier that 

night we got a call about a black truck potentially hitting somebody in the parking lot. So we 

initially, I initially went through the parking lot, no one flagged me down no one answered the 
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phone that I was calling back you know no one answered the phone when I tried to. Saw no black 

truck no one flagging me down couldn't find any evidence of it so we left". 

Officer Wagner responded a second time to the apartment complex about a battery complaint. 

Officer Wagner recalled, "I arrived on-scene the defendant was no longer there. I contacted the 

victim at her residence. She [ ] had stated that they had been together for approximately; 

I want to say it was, five years. Both prior law enforcement in another state. Information she gave 

to us, she said that there was a verbal argument, just verbal argument inside the truck outside of 

their apartment. During that verbal argument, the defendant had thrown a cup at her striking her, 

and then the verbal argument continued a little bit. As she was getting out of the vehicle, he sped 

off, and when he sped off, causing her to fall backwards, smacking her head on the ground." 

Officer Wagner contacted  inside the apartment, which was well lit. Officer Wagner did 

not observe any injury to her person nor any signs of liquid on her clothing. Additionally, Officer 

Wagner noticed  was intoxicated while collecting a statement from her. 

According to Officer Wagner, Sergeant Booth and Lieutenant Conde contacted Deputy 

McClafferty. While Officer Wagner spoke with  Deputy McClafferty returned to the 

scene. Deputy McClafferty was subsequently taken into custody and placed in a nearby patrol 

vehicle. 

Detectives asked Officer Wagner about Deputy McClafferty's demeanor, and any statements made 

that might be relevant. Officer Wagner stated, "You know he was upset that he was gonna lose his 

job, things like that. I didn't deal with him down at the car. I was told that he had said some things 

that he was just not very cooperative at the beginning. " Officer Wagner also added that he believed 

Deputy McClafferty was intoxicated when they contacted him during the investigation. 

When asked who determined to arrest Deputy McClafferty, Officer Wagner advised either 

Sergeant Booth or Lieutenant Conde decided to arrest Deputy McClafferty based on the totality of 

the situation. 

Interview with Sergeant Marcus Booth 

On March 30, 2022, at approximately 2115 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with Sergeant Booth. Sergeant Gordon interviewed Sergeant Booth at 129 Valor 

Boulevard, Daytona Beach, at the Daytona Beach Police Department. Present for the interview 

was Sergeant Booth, Sergeant Gordon, and Sergeant Calkins. Below is a synopsis of the audio­

recorded interview: 
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According to Sergeant Booth, he was working as a shift sergeant on the night of February 23, 
2022. Sergeant Booth responded to 1851 LPGA, Daytona Beach, about a domestic disturbance. 
Sergeant Booth made contact with  and recalled, "She just explained that her and I guess 
her boyfriend at the time were in some type of disturbance and he [Deputy McClafferty] threw 
water or ice or something at her, hit her with the water and ice and that he left. At that time, some 
of my dep, or I was gonna say deputies, some of my officers arrived on-scene. They took over the 
investigation portion. Myself and my shift lieutenant at the time we were down in the parking lot. 
And prior to going out to the parking lot, she told us what he drove. We seen a, she told us it was 
a black Titan. A older black Titan pulled into the parking lot, at which time he just kind of looked 
at us. He came over to where we were in his truck like he was gonna park. At that time, we had 
him park his truck. The Lieutenant made contact with him. We detained him at that time. " 

Detectives asked Sergeant Booth about Deputy McClafferty's demeanor. Sergeant Booth 
said, "He appeared a little bit angry, or he was telling us that he knew what a domestic battery 
was and trying to explain it to us all. Long story short, we ended up walking him over to the car 
to put him in the car. He, you know, was kind of, I don't know the best way to describe it. He was 
uh, I don't know he just he was very unpleasant to deal with. We were walking him to the car, he 
told us you guys need to check me. I guess he was indicating we needed to check him for whatever 
I don't know. You know just check his person before we put him in the car. Then !just kind of told 
him you know hey man listen you've gotta tighten up you know, command staffs on-scene your 
command staff just trying to help the guy out a little bit. He continued to tell me like you know he 
knows what we're doing, and he's not, he's not playing this game. So and that was the end of my 
involvement with him, really. " 

Sergeant Booth commented by saying both Deputy McClafferty and  were both 
intoxicated. According to Sergeant Booth,  told him both she and Deputy McClaff erty had 
been drinking that night. While speaking about the level of intoxication of Deputy McClafferty, 
Sergeant Booth advised, "I didn't smell any alcohol coming off him at the time. Maybe !just wasn't 
close enough to him. I mean I was pretty close but I didn't smell any alcohol coming off of him. " 

After placing Deputy McClafferty in a patrol vehicle, Sergeant Booth turned his attention to 
Deputy McClafferty's truck. Deputy McClafferty requested they return the firearms in his vehicle 
to his apartment. Sergeant Booth then collected the firearms from the vehicle. Sergeant Detectives 
asked Booth if he observed any physical evidence inside the vehicle that would corroborate 

 allegation. Sergeant Booth replied, "Honestly I didn't even, I wasn't even looking for 

evidence I was just looking for anything of value. '' 

Detectives asked Sergeant Booth about the determining factors which led to the arrest of Deputy 
McClafferty. Sergeant Booth said, "I think just the totality of the circumstances you know with 
her claiming a battery ... I believe it was between the Lieutenant and I, you know and off her 
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statement you know and going off our directive once again it was, it was the Lieutenant and I who 

made the determination. " 

Interview with Lieutenant Leonardo Conde 

On March 30, 2022, at approximately 2137 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with Lieutenant Conde. Sergeant Gordon interviewed Lieutenant Conde at 129 Valor 

Boulevard, Daytona Beach, at the Daytona Beach Police Department. Present for the interview 

was Lieutenant Conde, Sergeant Gordon, and Sergeant Calkins. Below is a synopsis of the audio­

recorded interview: 

On February 23, 2022, Lieutenant Conde worked as the Patrol Lieutenant for District 1 in Daytona 

Beach. While working, he was notified of a battery complaint at 1851 LPGA Boulevard in Daytona 

Beach. Before responding, he received a message through his computer-assisted dispatch system, 

making him aware a deputy was the suspect in the battery complaint. 

Upon arrival, Lieutenant Conde said, "I was one of the first officers to arrive on-scene with Sgt. 

Booth and we made contact with the female  and you know she advised what 

happened. She said she was out with her live in boyfriend Jeff and they were out on Main Street. 

They were drinking hanging out they kind of got into an argument. When they got back home the 

one point I do remember specifically is when she got back home she said that she was getting out 

of the car and as she was exiting the passenger side there was an altercation and they were yelling 

at each other back and forth and at one point he slammed on the gas and peeled away from her 

and she fell and like rolled off to the side. She said there was a neighbor who saw what happened 

and she came down to check on her. I actually did make contact with that neighbor, the neighbor 

said she did not see what happened she only heard the sounds." 

About  demeanor, Lieutenant Conde stated, "she appeared to be intoxicated" and "she 

made it a point to you know check to see what our year of hire was, you know, and she was just a 

little bit off" 

While speaking to  in her apartment, Lieutenant Conde did not observe any injuries or 

damp clothing on her person. Additional officers arrived on the scene, at which point they 

conducted the investigation. 

Lieutenant Conde went to the parking lot and contacted Lieutenant Tatum about what occurred. 

While speaking to Lieutenant Tatum, Deputy McClafferty pulled into the parking lot in his pick­

up truck. Lieutenant Conde contacted Deputy McClafferty and said, "He pulled in, parked the car, 

closed the window, stepped out. I contacted him. Not exactly the most amicable, you know, 

conversation with him. I asked him who he was he was asking me why am I asking, I said you know 
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we 're investigating a domestic battery what's your name? Well why do I have to tell you that? Like 

I told you we're investigating a domestic battery are you, I don't know if I asked him specifically 

what his last name was or what his first name was. I think he did provide me the first name. And 

then in my contact with him I asked him if he was armed. He said he was not. Sgt. Booth then 

approached as I was making contact with him. It became apparent that he was not gonna be 

necessarily 100% cooperative with us so you know at that point we had enough you know we 

detained him at that point. " 

Detectives asked Lieutenant Conde if they believed Deputy McClafferty appeared intoxicated 

during the investigation. Lieutenant Conde explained, "I didn't get close enough to smell anything. 

I didn't smell any alcohol on him, and when I was reviewing my body camera footage, I didn't see 

any like orbital swaying or anything like that that would be outright. " 

While conducting the investigation, Lieutenant Conde later contacted the witness, who they later 

determined to be Kelly Beveridge. Beveridge provided a statement to Lieutenant Conde; however, 

she explained she did not witness the actual incident. He said she told him that she only saw what 

occurred after the alleged battery. According to Lieutenant Conde, his officers attempted to contact 

the reporting party for the first call (the motor vehicle accident); however, they were unsuccessful. 

Detectives asked about the determining factors that led to Deputy McClafferty's arrest. Lieutenant 

Conde said, "The allegations made by the female and his lack of cooperation once we read him, 

Miranda, you know he continued to say that he had nothing further to say. " 

Interview with Deputy McClafferty 

On April 8, 2022, at approximately 0938 hours, Sergeant Gordon conducted a sworn recorded 

interview with Deputy Jeffrey McClaff erty. Sergeant Gordon interviewed Deputy McClaff erty at 

123 West Indiana A venue, De Land, at the Sheriffs Office Administration Building. Present for 

the interview was Deputy McClafferty, IUP A representative Sean Gowan, Sergeant Gordon, and 

Sergeant Calkins. Below is a synopsis of the audio-recorded interview: 

Deputy McClafferty began the interview by saying there had been a history of issues between him 

and his longtime girlfriend,  During an incident in Tennessee, Deputy McClafferty 

said, "Yeah she was drinking she was at her friend's house all day drinking, and I had to leave and 

pick her up because I worked as a bouncer at a bar. Went and picked her up and on the way home 

she was arguing about my family which is I think the same argument we had this time. And then it 

turned into a slap in the face and then I was driving and then I hit the brakes coz she slapped me 

in the face, and then that was the allegation from as far as I know, as far as I can remember 

anyways." 
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According to Deputy Mcclafferty,  father contacted the police in Chattanooga to report 

the incident after the incident took place. Due to the circumstances present at that time, both 

Deputy McClaff erty and  had assault warrants issued. The incident was dropped and 

expunged from both of their records. 

Deputy McClafferty stated on February 22, 2022, "I was on my last day before I had to go to, it 

happened on a Tuesday, I had to work in Deltona District 4 on Wednesday, Thursday night that 

week. So I was trying to sleep all day and then stay up late in the night so I can get back in that 

pattern. She was at work all day I think she got off work about 6:00. We went to dinner at Outback 

Steakhouse then we went out. I went to Froggy's Saloon because she's trespassed from there and 

she, I don't, we're in the process of breaking up at the time anyways and that's really bothered her. 

And she went to Danny's bar I think it was for a little while then I picked her up and we went home 

and that's when we got in an argument in my car on the way home." 

Deputy McClaff erty explained the argument began because  complaining about the lack 

of time he spent with her. Deputy McClafferty also clarified that both of them had been drinking 

the night of the incident. Deputy McClafferty recalled  had a few shots of liquor while he 

had a few drinks of "White Claw." 

Deputy McClafferty said the incident escalated when they arrived at their apartment. Deputy 

McClafferty said, "We were in a argument as we were pulling in and then we pull up in front of 

the staircase to my apartment, or to where I live on that side of the building. And I don't exactly 

remember what we were arguing about, but she got out of the car and she threw the leftover 

Outback at me. I read that she claimed that I threw a drink. I don't even think there was a drink to 

throw at her. I don't remember having any beverages or any cups or anything in my truck. She was 

standing up and she threw the food at me and like my reaction was to like I was, wasn't in park so 

I was going forward and then I went forward and she fell down. I don't know if the door hit her I 

don't know how that happened or whatever. [Deputy McClafferty then referred to the video 

uploaded to Instagram previously mentioned] I saw it, you saw the video. I turned around and I 

parked and I helped her pick her stuff up like and then that's what it was." 

Detectives asked Deputy McClaff erty what occurred after the video stopped. Deputy McClaff erty 

said, "Yeah so there was a, some neighbors that were there came down. The guy came over and 

talked to me and then she [  went over to the other staircase and talked to the female 

neighbor. I've never met them I don't know who they are. He just kept saying you know you're a 

deputy sheriff, you're a deputy I was like yeah I know that's why I'm not here right now I get what 

I am. And then she disappeared I don't know what happened, Hailey went with or  she goes 

by Hailey. She went with the other neighbor and then I just decided to leave at that point because 

I didn't wanna be around. " Deputy McClafferty believed by leaving the scene, he would defuse 

the situation and prevent it from escalating further. 
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When Deputy McClafferty returned to the apartment complex, he recalled, "I pulled up I saw the 

cars there and I'm like you know, shit this is not good I don't know what's going on. So I eventually 

got defensive like because I had an idea that they're there for  and I based off the 

fact that the neighbors came down and whatever. So I got out I talked to the officers. I didn't give 

them any, I wasn't gonna say anything that's gonna, I don't know what they heard or what 

happened so I just didn't say much. I was nervous, scared, upset I don't, I've never been arrested 

before so I don't know. And then I talked to them and then they put me in the back of a car and 

then I talked to like three or four people while I was sitting in the back of the car. They asked 

where my guns were. I told them where all my stuff was and !just didn't give out a whole bunch of 

information. " 

Detectives asked Deputy McClafferty about his current relationship with  Deputy 

McClafferty said, "Currently, since this incident, I stayed there one night, like right after the no­

contact order was done, I stayed in the guest room just to see how this was gonna go and I it wasn't 

right, so I haven't stayed there since. I've been staying at a guest at my friend's guest room so. We 

text over financial stuff, bills that have to get paid. Our relationship's over with." 

Deputy McClafferty explained he currently is on a lease agreement with  which ends on 

May 27, 2022. Deputy McClafferty has severed all other financial and otherwise ties with  

During the interview, Deputy McClaff erty was asked if there were anything he would have done 

differently. Deputy McClafferty said, "I probably would have made a call when !first so I didn't 

get in trouble or anything. I probably would have made the call first to say look, she just threw 

some food at me, like this is an argument that's happening. I don't. I can't risk my job for this I 

don't want this to happen. Wouldn't have, I probably would have just made her get an Uber home 

instead of take her home because I knew, I always know when an argument's gonna happen and I 

just wouldn't have fed into the argument either. " 

Deputy McClaff erty provided several examples of steps to prevent an incident of this nature from 

re-occurring. Deputy McClafferty mentioned, "Separating myself with her, putting my job number 

one realizing that the magnitude of my career. This I mean not that I didn't take it serious then but 

this just even more puts it in perspective coz this is, I'm a brand new officer it's just not a good 

way to start a career. " 

Deputy McClafferty was asked if he violated the following General Orders, and his responses are 

detailed below: 

GO-026-02.IV.B.3 - Any other conduct or action, on-duty or off-duty, of such 

seriousness that disciplinary action is considered warranted. 

Page 19 of22 

No 



GO-026-02.IV.F.4- Misdemeanors Injurious to VSO No 

GO-026-02.IV .F .6 - Criminal or Illegal Conduct No 

On April 13, 2022, the Internal Affairs investigation was presented to Chief Deputy Brian 

Henderson and the executive command staff. Upon completion of the presentation, Chief Deputy 

Henderson sustained the aforementioned General Order violations against Deputy McClafferty: 

GO-026-02.IV.B.3 -Any other conduct or action, on-duty or off-duty, 

of such seriousness that disciplinary action is 

considered warranted. 

GO-026-02.IV .F .4 - Misdemeanors Injurious to VSO 

GO-026-02.IV .F .6 - Criminal or Illegal Conduct 

EXHIBITS: 

A. Report of Investigation 

B. Official Correspondence 

C. Daytona Beach Department Reports 

D. Court Case Documents 

E. Volusia Sheriff's Office Memo 

F. Expungement Records 

G. CAD History 

H. Transcript of Interview with Xavier Richardson 

I. Transcript of Interview with  

J. Transcript of Interview with Sergeant Jason Turner 

K. Transcript of Interview with Lieutenant Tatum 

L. Transcript of Interview with Officer Fletcher 

M. Transcript of Interview with Officer Wagner 

N. Transcript of Interview with Sergeant Booth 

0. Transcript of Interview with Lieutenant Conde 

P. Transcript of Interview with Jeffrey McClafferty 

Q. Digital Evidence 
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WITNESSES: 

Volusia Sheriff's Office 
123 W. Indiana A venue 

DeLand, FL 32720 

Sergeant Jason Turner Lieutenant Tom Tatum 

Daytona Beach Police Department 

129 Valor Boulevard 
Daytona Beach, FL 32114 

Officer Wagner 

Sergeant Booth 

Officer Fletcher 

Lieutenant Conde 

Civilian Witnesses 

(Last Known Addresses) 

 
 

Daytona Beach, FL 32117 
 

Kelly Beveridge 
1851 LPGA Boulevard 

Daytona Beach, FL 32114 

(954) 999-9727 

Xavier Richardson 
1851 LPGA Boulevard 

Daytona Beach, FL 32117 
(386) 679-2682 
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Under penalties of perjury, I declare that I have read the foregoing document and that the facts 

stated in it are true to the best of my knowledge and belief. 
AND 

I, the undersigned, do hereby swear, under the penalty of perjury, that, to the best of my personal 

knowledge, information, and belief, I have not knowingly or willfully deprived, or allowed 

another to deprive, the suspect of the investigation of any rights contained in ss. 112.532 and 

STATE OF FLORIDA 
COUNTY OF VOLUSIA 

112.533, Florida Statutes. 

Detective Sergeant Ben Gordon 
Internal Affairs Detective Sergeant 

Sworn to ( or affirmed) and subscribed before me by means of ✓ physical presence or _online 

Notarized this ctt1ciay of Y-Y. 4 , 2022 by Sergeant Ben Gordon 

( .. , .. ~ .,__ ~•~·-•~. I 

PRINT, TYPE, OR STAMP COMMISSIONED NAME OF NOTARY PUBLIC 

✓ PERSONALLY KNOWN OR PRODUCED IDENTIFICATION 

TYPE OF IDENTIFICATION PRODUCED 

APPROVED BY: ;a__---- - DATE: S--o9-'7o2.L 

CHIEF DEPUTY BRIAN HENDERSON 

VOLUSIA COUNTY, FLORIDA 
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FppW�X��]G�WGPhH27zH25|GlWtGVUlĜt~V��G}����S�GpWVVS��̂G�WG~SG��pktXSXG��GlWt�GWyp�UkGfS�̂W��SkG�kSG}��w��G�S�Gg52iGXUl̂GWdG�SpS�f�GWdG�w�̂G
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